
 

Zápis 
     z jednání Komise při Radě města Litoměřice 

                              Komise životního prostředí  č. 06/2017 

konané dne 25.09.2017 od 16:00 v kanceláři Ing. Gryndlera v budově MěÚ Litoměřice v Pekařské 
ulici. 

 
  
Přítomni: 

• Ing. Pavel Gryndler 

• Ing. et Ing. Bc. Borek Franěk 

• Bc. Milan Houdek 

• Ing. Michal Kopřiva 

• Ing. Lukáš Pařízek 

• Ing. Zbyněk Zdvořák 

• Věra Kubátová 

• Ing. Lenka Brožová (host – OŽP, městská zeleň) 
 

 
Omluveni: Ing. Jan Zadražil, Jan Žídek 

 

Nepřítomni: 

• Ing. Jan Zadražil 

• Bc. Ondřej Rondoš 

• Mgr. Tomáš Vytlačil 

• Jan Žídek 
 

 

Jednání řídil:  Ing. Pavel Gryndler 

Zapisovatel:     Věra Kubátová 

Program: 

1. Ozelenění v ul. Mezibraní a ul. Na Valech 
2. Monitorovací síť (ovzduší) 
3. Informace 
4. Závěr 

 
 
Konec jednání:  17:45 hod.   
 

Termín příštího jednání: 6. listopadu 2017 
 

Zapsala: Věra Kubátová 

 
Zápis ověřil: Ing. Pavel Gryndler  

 
 

 

 

 



 

1. Ozelenění v ul. Mezibraní a ul. Na Valech 

 
Ing. Lenka Brožová 

   –     představila návrh projektu ozelenění ul. Mezibraní a kruhového objezdu Na Kocandě, projekt 
          obsahuje výraznou pásovou výsadbu trvalek (levandule) jako zajímavý prvek zeleně při příjezdu  
          do města 

 

Bc. Milan Houdek 

    -     vyjádřil myšlenku, že by kruhový objezd měla zdobit nějaká plastika (např. dominanta, symbol 
           města) 

    -      uvedl příklad z anglického města – ukázka plastového kohouta  

     

Ing. Lenka Brožová 

- s rozpaky vyjádřila připomínku, že na kruhovém objezdu nebyla povolena ani výsadba jabloně 
natožpak plastiky  

 

Bc. Milan Houdek 

- vznesl dotaz na výsadbu stromů v Dalimilově ul. 

 

Ing. Lenka Brožová 

- výsadba není možná, neboť je problémem husté zasíťování v Dalimilově ul. 

 

Ing. Gryndler 

- přednesl informaci o přípravě záměru na výstavbu závlahového systému v ul. Na Valech, kde  
je zvažována možnost akumulace dešťové vody – ze střech budov v majetku města (3 nádrže  
na dešťovou vodu) 

- v současné době se prověřují možnosti jak technického řešení, tak i ekonomika provozu 
v souvislosti se zvýšenou platbou stočného v případě využívání dešťové vody na splachování 
WC  
 

 

Ing. Gryndler 

- do příštího jednání je úkol pro členy KŽP promyslet, jakým způsobem by bylo možno 
revitalizovat parkány a zvýšit tak jejich atraktivitu 

 

 

Komise životního prostředí žádá zvýšenou kontrolu parkánů městskou policií.  

 

 

2. Monitorovací síť (ovzduší) 
 
Ing. Gryndler    

   -        informoval o zřízení monitorovací sítě ovzduší, jenž začne fungovat v průběhu října (příště  
             na jednání KŽP proběhne ukázka na obrazovce)  

   -         v současné době se dolaďují technické detaily 



                
3. Informace 

▪ Město Litoměřice obdrželo povolení na 3 instalace podzemních kontejnerových stání  
(ul. M. Majerové, u Kulturního domu, v Družstevní ul.) 

▪ nařízení od vedení Města Litoměřice pro odbor životního prostředí – vybudovat podzemní 
kontejnerová stání na Kostelním náměstí 

▪  koncem října končí akce „Odpadománie“ 
▪ proběhla návštěva úložiště RAO RICHARD (den otevřených dveří) – bylo jen 50 míst  

a přihlášených bylo 350 lidí – akce se bude zřejmě pro velký zájem opakovat 
▪ v areálu Kovošrotu bylo dosaženo úklidu místa, kam se přiváží odpad z města, situaci bude 

OŽP sledovat, neboť toto místo bylo častým předmětem stížností  

 

 

Ing. Pařízek 

- přednesl připomínku, že kompostárna v Prosmykách (SONO) produkuje kvalitní kompost  
a měla by být nějaká propagace využití kompostu (například ve stánku na Zahradě Čech  
se vzorkem kompostu, Radniční zpravodaj)     

 

  

Ing. et Ing. Bc. Borek Franěk 

- je černá skládka na Mostné hoře (u vodárny) – zřejmě od zahrádkářů  

 

 
 
 
4. Závěr 
 
   Závěrem Ing. Gryndler poděkoval členům Komise ŽP za účast na zasedání Komise životního  
   prostředí a tímto toto jednání ukončil. 
 

 

 

 


